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Kdaj bo zazidalni
načrt?

2e vrsto let je minilo od takrat, ko smo gle-
dali urbanistične načrte za mnoge kraje zahod-
no od Ljubljane. Tako smo spoznali, kako bi
naj v doglednem času izgledale tudi Pirniče in
po načrtih je bilo razvidno, da bosta ta dva
kraja (Spodnje in Zgornje Pirniče) postala en
kraj s tišoči prebivalcev, vendar je zdaj osta-
lo samo pri perspektivah, kajti, pravijo, da za-
zidalnega načrta še več let ne bo, čeprav je
glede tega v okoliških krajih že urejeno, zdaj
so baje Medvode na vrsti. Glede na to, da ima-
ta ta kraja le še nekaj kmetij, stotine prebi-
valcev pa hodi v razne službe, je mogoče skle-
pati, da posebnih zadržkov glede kmetijskih
površin v krajih in v bližji okolici ni, zato ni
razloga, če se ta zadeva začne tudi kmalu re-
ševati, da se kraja komunalno začneta urejati,
pa tudi sporne poti bi dobile svoje pravo me-
sto pri razvoju in počutju krajanov.

Ker sta to kraja na robu mesta, vsekakor
zaslužita, da poskrbimo za njun napredek in se
s tem postopoma približujemo načrtom, ki smo
jih pred leti videli, zdaj pa v tem pogledu ni
premika. Ni pa samo ta zadeva zazidalnega na-
črta prisotna, pač pa tudi vprašanje primerne
ceste, za katero so tudi pred leti merili, koli-
čili, zdaj pa se ugiblje, začeli bodo — letos(?).
Ja, ko bi to bilo res! Često se v Sp. Pirničah
zagozdi promet na križišču z več avtobusi in
osebnimi vozili, kar nekako ni v skladu z raz-
merami, ki so marsikje boljše, čeprav ni kraj
tako naseljen, oziroma, da se tako naglo raz-
vija kot tu okrog.
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